
Comissió de Reforma del Reglament

Lloc: Despatx CEUPF

Data: 03/03/2022

Hora d’inici: 17.20 h

Hora d’acabament: 18.45 h

5 Assistents:

Jordi Solsona (Secretari i membre del Secretariat Tècnic)
Martiño Neira (Membre del Espai Obert de Dret a la Coordinadora General)
Ada Font (estudiant en pràctiques del CEUPF)
Cèsar Jessé Enríquez (Membre del Espai Obert de Doctorat a la Coordinadora General)
Matías Díaz (Membre del Espai Obert d’Humanitats a la Coordinadora General)

Desenvolupament de la sessió i acords:

En Martiño Neira planteja que el CEUPF hauria de garantir en el seu nou Reglament valors com la
igualtat entre d'altres de forma expressa.

En Martiño Neira proposa que la Junta de Delegats no tingui tant pes com es presenta en la proposta
de Reglament.

Es planteja per part de Martiño Neira que el nou Reglament hauria de donar una solució pràctica al
problema dels Espais Oberts. Aquest problema és la dificultat de generar força participació en els
Espais Oberts perquè les seves decisions siguin representatives.

Es proposa que el CEUPF no estigui segmentat en l'àmbit de facultat, en Jordi Solsona i en César
Enríquez n’argumenten en contra que des d'una vessant normativa.

Es planteja la funció la Junta de Delegats. En Martiño Neira argumenta en contra de què la Junta de
Delegats tingui un poder dintre de la Coordinadora General. En César Jessé n’argumenta a favor de la
Junta de Delegats tal com està plantejada en la proposta de Reglament.

En la proposta de Reglament s'ha d'entendre la paraula "Centre" a la manera de Facultat o Escola.

En Martiño Neira proposa que els membres del Consell de Garanties Reglamentàries i els del
Secretariat Tècnic no siguin coordinadors generals alhora. En César Enríquez hi argumenta
contràriament, en la línia favorable a la de la proposta de Reglament, en base a criteris de
representativitat i equitat entre campus.

En Martiño Neira proposa tenir en compte les consideracions que es van tenir per fer una esmena a la
totalitat a la proposta de Reglament el curs acadèmic passat. En Jordi Solsona i en César Enríquez
aclareixen que no es van donar unes directrius per la revisió de la proposta de Reglament.



Es realitzen algunes preguntes sobre el procediment de convocatòria de la Comissió de Reforma de
Reglament en la proposta de Reglament. Es proposa portar menjar als assistents que siguin presents a
l'Assemblea General Extraordinària en què s’hagi d’aprovar el reglament, per a incentivar la
participació.

En Matías Díaz comenta si seria possible que la proposta de Reglament es presentés directament als
Espais Oberts en lloc de la Coordinadora General. Es resol això esclarint-li el procediment més
concretament.

S’aixeca acta.
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